
 
 
Geachte heer Velt en mevrouw Blankenburgh, 

 

Op 4 oktober jl. heeft u namens uw fractie vragen gesteld over het Europees verbod 
op rubberkorrels voor kunstgrasvelden. Wij beantwoorden de vragen van Lokaal 
Belang als volgt: 

 
1. Is het college op de hoogte van het definitief besluit van de Europese 

commissie over het verbieden van rubber kunstgraskorrels op kunstgrasvelden 
vanaf 2032? 
 
Antwoord: Het college is bekend met het verbod op de verkoop van Polymere 
infill (rubberkorrels) vanaf 2031. Gebruik van de korrel is nog wel toegestaan. 
Als een veld aan vervanging toe is wordt er gekeken naar een alternatief. Het 
verbod op de verkoop geldt vanaf 2031, het niet meer gebruiken van de korrel 
is een uitsterfconstructie.  
 

2. Welke sportverenigingen maken momenteel gebruik van kunstgrasvelden met 
rubberkorrels? Om hoeveel kunstgrasvelden gaat het? 
 
Antwoord: Op dit moment heeft de gemeente 11 voetbalvelden met Polymere 
infill en 1 korfbal veld. SDVB 4 velden, VVB 1 veld, Terschuurse Boys 1 veld, 
VVOP 4 velden, Stroe 1 veld en Revival 1 veld. 
 

3. De discussie over de gezondheidsgevaren en milieueffecten van rubberkorrels 
op kunstgrasvelden loopt al jaren. In hoeverre heeft de gemeente zich 
afgelopen jaren voorbereid op dit te verwachten verbod? 
 
Antwoord: Het college houdt de informatie en de markt nauwlettend in de 
gaten. Dit houdt in dat we bijeenkomsten bijwonen en de vakbladen 
nauwlettend in de gaten houden. Ook hebben we een adviseur waar we samen 
met de verenigingen (als er renovatie aan de orde is) de alternatieven 
bespreken. In samenspraak met hen wordt een beslissing gemaakt waar voor 
wordt gekozen. Het verbod hing al enige tijd in de lucht en is steeds ter sprake 
gekomen maar was nog niet concreet. Nu het wel concreet is zal bij een 
volgende renovatie/nieuwe aanleg naar een alternatief worden gekeken en niet 
meer voor Polymere infill gekozen worden. 
 

4. Op 3 oktober 2018 heeft de gemeenteraad het Masterplan Buitensport 2018-
2028 vastgesteld. Kader 10 luidt als volgt: Bij nieuwe aanleg- of vervanging 
van kunstgras voetbalvelden wordt in samenspraak met de vereniging 
onderzocht, welke mogelijkheden er zijn voor het gebruik van alternatieve 
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infillmaterialen en daaraan voor gemeente en vereniging verbonden extra 
kosten; Deze infill moet voldoen aan de vereiste sporttechnische 
eigenschappen, de Reach norm voor consumentenproducten en moet veilig 
zijn voor het milieu, Van SBR rubbergranulaat wordt geen gebruik meer 
gemaakt. 
a. Welke infill is er na 3 oktober 2018 toegepast bij nieuwe aanleg of 

vervanging van kunstgrasvelden? Welke keus is er gemaakt en waarom? 
b. Welke kunstgrasvelden staan op de planning voor aanleg of vervanging 

vóór 2032?  
Hoe gaat het college daarmee om m.b.t. de keuze voor infill? 

 
Antwoord: A: Na 2018 is de gemeente overgegaan naar Progran, dit is een 
gecoate (polymere) rubber korrel. Het rubber is ingekapseld door de coating en 
geeft hierdoor niet de rubberlucht, voorkomt uitloging van stoffen en is er 
sprake van minder warmteontwikkeling. In overleg met de verenigingen is voor 
deze korrel gekozen. Voor de verenigingen waren de alternatieven geen optie.  
 
Antwoord: B: Vervanging van de huidige velden blijft een continu proces. Na 12 
tot 15 jaar is een veld aan vervanging toe. Dit is afhankelijk van het gebruik. 
Voor uitbreiding bij SDVB is al besproken om te kijken naar alternatieven. De 
gemeente heeft twee kleine veldjes met non infill, deze velden hebben geen 
vulling. Bij SDVB is dit jaar een pannaveld aangelegd en bij VVB is in 2021 het 
G veld aangelegd. De landelijke resultaten en ervaringen met non infill velden 
houden we in de gaten. Mocht deze optie voor competitie verband 
goedgekeurd worden dan kunnen we met de verenigingen de mogelijkheden 
bekijken. 
 

5. Welke stappen verwacht het college te moeten zetten om vanaf 2032 alleen 
maar kunstgrasvelden zonder rubberkorrels te hebben? 
 
Antwoord: Het besluit van de Europese Commissie betreft een verbod op de 
verkoop van polymere infills vanaf 2031. Bij vervanging van de velden zal met 
de verenigingen worden gekeken naar de alternatieven, niet zijnde polymere 
infill.  
 

6. Hoe gaat het college hierin samen optrekken met de sportverenigingen? 
 
Antwoord: Zodra vervanging zich voordoet zal samen met de vereniging 
besproken en gekeken worden naar alternatieven.  
 

7. Welke financiële gevolgen zal de overgang van kunstgrasvelden met 
rubberkorrels naar kunstgrasvelden met alternatief infillmateriaal hebben? 
 
Antwoord: Een alternatief voor de infill van een kunstgrasveld hoeft niet per 
definitie duurder te zijn. Hier spelen meerdere factoren een rol. Bijvoorbeeld 
om welke mat er ligt en of de onderbouw ook vervangen moet worden. Er zal 
per veld bekeken worden wat de beste keuze is.  
 

8. Hoe wordt de bespeelbaarheid van de kunstgrasvelden gewaarborgd? 
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Antwoord: De gemeente zal altijd de bespeelbaarheid van de velden 
waarborgen. De velden worden met regelmaat door een onafhankelijke 
instantie gekeurd. Deze keuring wordt verplicht door de KNVB opgelegd.  
  

9. Gaat het college samen met andere gemeentes optrekken om dit proces te 
doorlopen? 
 
Antwoord: Indien een veld aan vervanging toe is bekijken we samen met de 
vereniging naar een alternatief. Vooralsnog ziet het college geen noodzaak om 
op te trekken met andere gemeenten. Mocht de situatie zich voordoen om hier 
wel gebruik van te maken staan we hier voor open. 
 

10. Is het college bereid te kijken welke subsidiemogelijkheden er zijn voor de 
extra kosten die de verdwijning van rubberkorrels met zich meebrengt? 
 
Antwoord: Als er een subsidie wordt aangeboden dan zal er zeker gekeken 
worden of hier gebruik van kan worden gemaakt. We blijven dit nauwlettend 
volgen. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 

 
 
 

W. Wieringa              J. van der Tak 
secretaris,                 burgemeester, 
 
 
 


